
Geachte heer Scheerens,
 
 
Het presidium van de gemeenteraad Maastricht heeft besloten op dinsdag 17 november a.s. een 
informatieronde in te stellen rondom de Planontwikkeling Student Hotel Eiffelcomplex. Door en/of 
namens het college zal de gemeenteraad en bezoekers nader worden geïnformeerd over de 
betreffende planontwikkeling. Alle aanwezigen kunnen vragen stellen die uiteraard ter plekke worden 
beantwoord.
Voor een juiste beleving hecht ik eraan te melden dat hier geen sprake is van een stadsronde in 
termen van mee-denken, mee-praten en mee-ontwikkelen van de betreffende plannen. Het proces 
van planvorming zit immers in de eindfase en het college van burgemeester en wethouders is het 
bevoegd gezag om een besluit te nemen. Het college heeft eerder toegezegd pas een besluit te 
nemen nadat de mening van de gemeenteraad is gepeild. Daarover zal de gemeenteraad een debat 
voeren in de raadsvergadering van 17 november a.s. aansluitend aan de informatieronde.
De informatieronde zal plaatsvinden op 17 november vanaf 19:45 uur in de raadzaal Mosae Forum. 
De raadsvergadering start rond ca. 21:00 uur.
Ik ga ervan uit dat u uw leden van de Sahot in kennis stelt van deze uitnodiging.
U bent van harte welkom.
 
Met vriendelijke groet,
 
 
Judith Goossens,
Griffier




